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VPRAŠANJE ZA USTNI ODGOVOR Z RAZPRAVO O-0066/07
v skladu s členom 108 Poslovnika
predložila Glyn Ford, Giles Chichester, Graham Watson, Arlene McCarthy, Peter Skinner, Baroness 
Nicholson of Winterbourne, Elizabeth Lynne, Baroness Sarah Ludford, Toine Manders, David Martin, 
Glenys Kinnock, Claude Moraes, Erika Mann, Alexandra Dobolyi, Ana Maria Gomes, Robert Evans, 
Christopher Heaton-Harris, Reino Paasilinna, Marianne Mikko, Stephen Hughes, Stavros Lambrinidis, 
Malcolm Harbour, Bill Newton Dunn, Catherine Stihler, Sérgio Sousa Pinto, Jan Andersson, Linda 
McAvan, Luisa Morgantini, Jan Marinus Wiersma, Harlem Désir, Jo Leinen, Zita Gurmai, Caroline 
Lucas, Brian Simpson, Barbara Weiler, Christel Schaldemose, Neena Gill, Benoît Hamon, Michael 
Cashman, Udo Bullmann, Corina Creţu in Glenis Willmott
za Komisijo

Zadeva: Požarna varnost v hotelih

18. avgusta 2007 je požar v hotelu Penhallow v Newquayu v južno-zahodni Angliji povzročil tri smrtne 
žrtve.

Čeprav je bila kasneje izražena velika zaskrbljenost zaradi pomanjkanja sredstev v povezavi s 
številom razpoložljivih gasilcev in okretnic, pa niso bile nameščene nobene gasilne škropilne naprave.

Ta tragedija je potrdila, kar je očitno evropski trend. Samo v zadnjih treh letih je zaradi požarov v 
hotelih umrlo 60 oseb, vsi primeri pa so se dogodili v hotelih brez gasilnih škropilnih naprav, medtem 
ko v hotelih, v katerih so te naprave nameščene, ni bilo zabeleženih smrtnih žrtev. Ali Komisija meni, 
da bi bilo uporabno zbrati statistiko za celotno EU, s katero bi imela boljši pregled nad resničnim 
številom smrtnih žrtev in poškodb v požarih v hotelih?

Trenutno so uporabniki nastanitev v hotelih po Evropi izpostavljeni različnemu tveganju, saj na tem 
področju ne obstajajo skupni standardi. Kar zadeva gasilne škropilne naprave so najbolje zaščiteni 
hoteli na Madžarskem, v Franciji so gasilne škropilne naprave neobvezne, druge države članice pa si 
delijo ostala mesta lestvice.

Ali Komisija meni, da bi bile gasilne škropilne naprave, nameščene na novo zgrajenih hotelih ali na 
izhodih v sili obstoječih hotelov, lahko učinkovit način za izboljšanje požarne varnosti v hotelih? Ali 
Komisija meni, da so državljani upravičeni do skupnih evropskih standardov za hotele na področju 
požarne varnosti? 

Komisija obravnava vprašanje požarne varnosti v hotelih že od leta 1986 in do sedaj na tem področju 
še ni sprejela končnega sklepa.
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